
MAGYAR MÉRNÖKI KAMARA 

 

Építési Tagozat 

 

 

     E M L É K E Z T E T Ő 

   Az Építési Tagozat 2020. október 12. i elnökségi üléséről. 

 

Jelen vannak: Bálint Péter, Kocsis Júlia, Harkai Balázs, Bócz Gábor, Szabó Éva, Kiss Jenő, Molnár Dénes 

Magyar János, Andor Krisztián, Joó Emese, Plajer Tibor, Kóris Kálmán, Tóth Péter, Wéber László 

Zsigmondi András 

Nem jelentek meg: Koppány Attila, Helfrich Salamon, Somogyi István, Babós Gyula 

Ülésen részt vett: Seidl Tibor, Müller Mihály MMK részéről. Szőllőssy Gábor BPMMK részéről. 

 

Az ülés megkezdése előtt Kiss Jenő megköszönte Kóris Kálmánnak, hogy az ülést on-line módon meg 

tudjuk tartani, és a következő időszakban ezt a lehetőséget fogjuk használni. 

Az ülésen az alábbiak kerültek megbeszélésre:  

1./ Az ülés előtt Kiss Jenő az elnökség tagjainak megküldte a továbbképzéseket végző kollegáktól az 

utóbbi időben kapott leveleket, amelyekből a helyzetet megismerték. A levelek között van 

összefoglaló jelentés is a továbbképzésekre váró létszámról. Kiss Jenő tájékoztatta a jelenlévőket, 

hogy 2020.évben az első negyedévben oktatott 946 fő megfelelő adat, de a 2025 fő on-line oktatáson 

részt vettek száma nem megfelelő, szerinte ez a szám helyesen 600 fő körül van. Így a negyedik 

negyedévben 1200 főt kell oktatni. Sajnos pontos adatokat nem kapott a továbbképzésekről, 

számtalan levélben kérte, ezeket vagy nem kapta meg, vagy rossz adatot kapott. Kérte, hogy felhívás 

előtt küldjék meg a szöveget számára azért, hogy a hallgatók figyelmét felhívhassuk, az előadásokról 

tudjunk összefoglalót küldeni, de ezt sem küldték el, sorolni lehetne a további példákat. A 

továbbiakban a várható oktatási témákról adott tájékoztatást. 2021 első negyedévében az 

üvegszerkezetekről fogunk továbbképzést tartani és a tanúsítvánnyal rendelkezők részére pedig a 

beruházások lebonyolítása címmel lesz továbbképzés- 

Szőllőssy úr válaszolt kérdésünkre, hogy tisztázni fogja a hátra lévő oktatandó létszámot, és azt a 

tagozat rendelkezésére fogja bocsátani. Véleménye szerint egy oktatási előadáson 250 fő vesz részt, 

így e tervezett továbbképzési előadásokon túl juthatunk a teljes létszám oktatásán. Kiss Jenő közölte, 

hogy eddig 100 fő alatt volt részt vevők száma. Rögzítette, hogy így, a jelenlegi továbbképzési 

rendszer a tagozat szempontjából nem megnyugtató. 

2./ Wéber László adott tájékoztatást a MMK küldöttgyűléséről, ismertette az elfogadott anyagokat, a 

következő küldöttgyűlésről. Az elnökség tudomásul vette a tájékoztatást. 

3./ Bálint Péter ismertette a tagozat által készítendő honlap munkájának állását. Elmondta, hogy 

ahogy megállapodtunk két külső szakembernek adtunk megbízást, a Kamara és a vállalkozók között 

létrejövő szerződést a MMK-nak megküldtük. Sajnos többszöri sürgetésre sem kaptuk vissza, aláírva. 



Müller Mihály tájékoztatta az ülést, hogy új rendszerű honlap van tervezés alatt, így annak 

megfelelően kell a tagozat honlapját elkészíteni, kéri, hogy minél előbb kerüljön sor egy közös 

megbeszélésre. A tagozat elnöksége nem tudja megérteni, hogy a kamara vezetése tudva ezt az 

előkészítést miért nem szólt. Így felesleges munka és pénz veszik el. Az elnökség ígéretet tett a minél 

előbbi megbeszélésre. 

4./ A következőkben Nagy Gyula levelét tárgyalta az elnökség, amely a tagozatok és az egyetemek 

együttműködéséről szól, ezt részletesen megtárgyalták, Szabó Éva és Kóris Kálmán e levéllel 

kapcsolatos válaszait elfogadták, és jónak tartották. Az elnökség várja Koppány és Andor kollegák 

tevékenységéről szóló tájékoztatást is. 

Az elnökség megállapította, hogy az ilyen, on-line formában folytatott elnökségi ülés jó és a 

továbbiakban célszerű így tartani az üléseket. 

Budapest, 2020. október 17. 

Készítette: Kiss Jenő 


